
Referat	fra	ordinær	generalforsamling	
I	grundejerforeningen	Hammeren-Arendalsvej	
Torsdag	den	30.marts	2017	i	Agedrup	Sognegård	

	
Til stede var: 
Bestyrelsen ved  
Formand Kurt Nielsen 
Kasserer Danny Hansen 
Bestyrelsesmedlem Peter Skjødt 
Bestyrelsesmedlem Sigurður Skarphéðinsson 
Bestyrelsesmedlem Holger Gelting 
Bestyrelsesmedlem  Brian Strøm 
 
Herudover var 28 medlemmer mødt. 
 
Valg af dirigent: 
Leif Rasmussen blev valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen 
var lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 
 
 
Formandens beretning: 
 
Uddrag: 
Grundejerforeningens redskabsskur er udlånt til Agedrup Beboerforening. 
Skilte med ridning forbudt på Hammeren er blevet stjålet i årets løb og nye er 
indkøbt. 
Affald der bliver henstillet på grundejerforeningens område, blandt andet ved 
legepladserne er fortsat et problem, der er blevet efterladt husholdningsaffald 
ved skraldespandene. Alle opfordres til at fjerne eget affald. 
Nye vipper er bestilt til legepladserne og sikkerheds eftersyn af legepladserne 
er bestilt. 
Sidste års vedtægtsændringer er nu godkendte af kommunen. 
Omkostninger i forbindelse med opførelse af petanque bane forventes at være 
mellem 15000 og 20000 kr. 
Der er taget kontakt til kommunen med henblik på at få genskabt den 
oprindelige højde af støjmuren til Ring 3, idet den er sunket sammen siden den 
blev anlagt. Hvis folk har billeder, der dokumenterer den oprindelige højde af 
støjmuren vil grundejerforeningen meget gerne have kopi af disse. 
 



Slidlaget på både Hammeren og Arendalsvej er blevet undersøgt og eksperter 
finder at der er behov for anlæggelse af nyt slidlag og der er indhentet tilbud fra 
tre forskellige firmaer. 
Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget. 
 
Regnskab: 
Kasserer  Danny  Hansen  fremlagde  det reviderede regnskab  for 2016 
og  budget  for  2017.  Kontingentet  ændres  ikke for grundejerforeningen. 
Kontingent for vejfonden genindføres, 200 kr årligt pr husstand. 
Regnskab  og  budget  blev  enstemmigt  vedtaget  
 
Indkomne forslag: 
Bestyrelsen redegjorde for de tre indkomne tilbud på anlæggelse af asfalt på 
Hammeren og Arendalsvej. 
De forskellige tilbud blev diskuteret. En del af vores veje er kommunal og der 
var enighed om, at det er vigtigt at få asfalteret både kommunens del af vejene 
og grundejerforeningens del. Både bestyrelsen og firmaet der skal foretage 
asfaltarbejdet vil arbejde på at få kommunen til at asfaltere deres del samtidig. 
Der blev foreslået at stierne også bliver asfalteret samtidig. Nogle af stierne er 
ved at blive ødelagt af trærødder. Dette vil blive undersøgt. 
Der blev foretaget afstemning om følgende forslag: 
 

1) Bestyrelsen bemyndiges til at forhandle og beslutte arbejdet med ny 
belægning på grundejerforeningens områder, dette uanset kommunens 
holdning til belægning på stamveje. 

Note til forslaget: Bestyrelsen vil arbejde på at kommunen afholder sine 
forpligtelser 

 
Forslaget blev vedtaget med 46 stemmer for og 0 stemmer imod. 
 
  
 
Valg  til  bestyrelsen: 
Følgende var på  valg: 
Danny  Hansen 
Brian  Strøm 
Peter  Skjødt 
Alle  3  blev  genvalgt. 
Som  bestyrelsessuppleanter  genvalgtes  Joan  Strøm  og  Dorte  Knudsen. 
Som  revisor  genvalgtes  Lars  Knudsen. 



 
 
 
 
 
Eventuelt: 
 
Der blev fremsat spørgsmål vedrørende vedligeholdelse af hjertestarter. Der er 
serviceaftale med leverandør. 
 
Bestyrelsen og mødedeltagere opfordrer alle beboere til  at sørge for at samle op 
efter sine dyr på fælles arealer. 
 
 
 
 
Mødet  sluttede  i  god  stemning  med  smørrebrød  og  øl/vand  til  de  fremmødte. 
 
 
 
 
 
 
 
	


